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Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg teknisk og miljø 15.03.2022:

Behandling:
1. Davidsen (H) stilte følgende spørsmål:

Vi har tidligere behandlet og godkjent sak om dagstur hytte i Karmøy kommune. Hva er
status her? Er det tatt en avgjørelse vedr. beliggenhet?
Kommunalsjefen svarte. Hytten skal etableres ved Tuastadvannet.
Maria Kristiansen som er prosjektleder opplyste om at prosjektet er noe forsinket og
forventet levering er innenfor tidsrommet juni- september 2022.

1. Davidsen (H) stilte følgende spørsmål:
I forbindelse med ny praktskole på Stangeland lurer jeg på om det er en mulighet for en
omvisning på skolen ila. våren, er det interesse i HTM for det?
Kommunalsjefen ordner befaring i forkant av neste møte i hovedutvalg teknisk og miljø.

1. Østhus (KRF) stilte følgende spørsmål:
Lurer på hvordan det går med utleige av hovedbygningen på Tuastad gård? Er det noe på
gang? Hvis ikke lurer vi på om det kunne være et forslag å bruke huset til flyktninger, hvis
Karmøy kommune skal ta inn mange og trenger plass?
Kommunalsjefen sjekker opp saken.

1. Storesund (AP) stilte følgende spørsmål:
Jeg har fått en bekymringsmelding om den kommunale kaien i Vikjå, nord på Torvastad.
Den er farlig å ferdes på slik den er nå og spørsmålet mitt er om det er noen som
registrerer tilstanden på kommunale kaier og tar affære når de er i en slik tilstand.
Kommunalsjefen mente kaien skulle være avsperret. Sjekker ut saken. Sak om vedlikehold
kaier kommer.

1. Storesund (AP) stilte følgende spørsmål:
Har fått innspill om en port som virker privatiserende langs kaien i Skudeneshavn. Den er
ikke låst, men oppfattes som et stengsel for allmenn ferdsel. Er det mulig å følge dette
opp?
Administrasjonen sjekker ut saken.



 
1. Hult (UA) stilte følgende spørsmål: 

Kan ferdigstillelse av Stangaland skole forseres for å frigi Eide og Stokkastrand skole til Ukrainske 
flyktninger? 
Administrasjonen tar spørsmålsstillingen videre. 

 
 
 
 

HTM- 038/22 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
 

 
 

 


